
         Zápis z 22. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, dne 20.5.2009

Program jednání:
1. Zahájení, volba návrhové komise a ur ení ov ovatel  zápisu
2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
3. Rozpo tová opat ení . 2/2009
4. Revitalizace ve ejného prostranství – park v Dobré; Žádost do ROP
5. Oprava sociálních za ízení v Základní škole Dobrá; Žádost do ROP
6. MIŠ – Modernizace infrastruktury školy; Žádost do ROP
7. zné
8. Zpráva návrhové komise
9. Diskuse
10. Záv r

1. Zahájení
Jednání zahájila starostka obce Bc. Alice Tancerová v 17.35 hodin v budov  Obecního ú adu
Dobrá, zasedací místnosti .18, 1. patro.

ítomno: 11 len  zastupitelstva obce
Omluven: J. Ka ok, J. Mališ
Nep ítomni: M. Kwaczek, J. Tesar ík
Minulý zápis neov il Mgr. Pantlík bez udání d vodu. Žádné p ipomínky k minulému zápisu
z jednání Zastupitelstva obce Dobrá . 21 nebyly vzneseny.
Starostka te návrh programu na dnešní jednání a uvádí, že bod . 6 se stahuje z programu
jednání z d vodu termínové tísn . Vyzývá k dalším úpravám programu.
Žádné p ipomínky k programu jednání.
Starostka dala o p teném návrhu hlasovat: PRO:  11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Starostka navrhuje na leny návrhové komise: René K ižák (Nezávislí) a  MVDr. Kamil
Zmuda (Nezávislí).
Jiný návrh. Žáden. Dala o p teném hlasovat: PRO:  9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2

Starostka p etla návrh na ov ovatele zápisu z dnešního jednání zastupitelstva: Ji í Hofman
SSD) a Ing. Jaroslav Kielar (KDU- SL).

Jiný návrh nebyl vznesen. Dala o tomto hlasovat: PRO:  9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2

2. Kontrola usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
Starostka uvádí dle p ipraveného p ehledu, že dlouhodobé úkoly trvají a dále uvádí spln né
úkoly hlavn  z minulého jednání zastupitelstva . 22.
Vyzvala k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – ke kanalizaci – do eky Morávky byly op t vypušt né splašky, koryto je
úpln  zne išt né. S tím by se m lo n co ud lat, jinak hrozí vážné problémy.
Starostka – to nevypouští Dobrá, ale spíše z konce Nošovic a Lhot.
Mgr. Pantlík opustil jednací místnost – telefon.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – bere na v domí.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

Mgr. Pantlík se vrátil do jednací místnosti.



3. Rozpo tové opat ení . 2/2009
Starostka p edala slovo Ing. Baranové p edsedkyni finan ního výboru, která objas uje pohyb
financí ve výdajích i p íjmech z d vodu nadcházejících voleb do Evropského parlamentu a
ástky na n  poskytnuté. Dotace na d tské h išt  je p ijata, jen nemohla být za azena do

opat ení, až po schválení zastupitelstvem, což se stalo na minulém jednání a te  je tedy
dotace zapo tena v rozpo tovém opat ení.

ipomínky: žádné
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – schvaluje.
Starostka dala o p teném návrhu hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

4. Revitalizace ve ejného prostranství – park v Dobré; Žádost do ROP
Starostka uvádí, že v žádosti se od lo ského roku nic nezm nilo, jsou jen nové formulá e,
které se musí znovu vyplnit a musí být k tomu nové usnesení. Cena je do 10 mil. Dotace se
nevztahuje na  opravu k íže, musí se opravit z jiných prost edk .
Starostka vyzvala k p ipomínkám: žádné.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – souhlasí a schvaluje, zavazuje se, schvaluje.
Starostka dala o p teném hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

5. Oprava sociálních za ízení v Základní škole Dobrá; Žádost do ROP
Starostka uvádí, že tento bod je obdobný jako p edcházející, jednalo se o n m již také.
Projektová dokumentace je již hotová, ale na ni se dotace z ROP nevztahuje. Jsme v limitu 10
mil K , kdy obec do této akce poskytne všeho všudy 1 mil. K .

ipomínky: žádné
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh – souhlasí, schvaluje, zavazuje se a schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

6. R zné
    Žádost Základní školy Dobrá
Starostka p edává slovo Ing. Baranové, která celý materiál p ipravovala a jednala se školou.
Ing. Baranová uvádí, že došlo k novelizaci zákona . 250/2000 Sb. o rozpo tových pravidlech
územních rozpo  a je pot eba vy ešit situaci, kdy škola vše co nabývá, nabývá pro svého

izovatele a nem že s tímto majetkem nijak disponovat. Ani p i po ízení b žných v cí, jako
jsou sešity pro d ti, ob dy a ani s dalším majetkem, dotacemi, fondy, zásobami, jelikož podle
tohoto zákona disponuje s cizím majetkem. Je t eba upravit z izovací listinu, ale do té doby se
situace musí n jak upravit, a  nejsme v rozporu se zákonem. Je t eba vymezit práva i pro
tento krátkodobý majetek tak, aby organizace mohla plnit sv j ú el.

ipomínky:
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – m že se opravdu takto upravit, i na drobný majetek?
Ing. Baranová – ano
J. Hofman ( SSD) – v tšinou se k tomu vydává n jaký metodický pokyn. Není?
Ing. Baranová – zatím není.
Starostka – musí se upravit, mají sv j ú et, ale nemohou uhradit jedinou fakturu.
Ing. Baranová – ano, když mají rozpo tem schválenou ástku k dispozici, nemohou s ní
disponovat.
Místostarosta – ur it  k této problematice bude n jaké školení, p íslušní lidé by se m li

ihlásit.



Ing. Baranová – ano s tím se po ítá, školení bude a uvádí, že chce, a  se jej ú astní paní
Va átková – ekonomka základní školy a paní Kolková – ú etní obce.
R. K ižák (Nezávislí) – finan ní výbor  kontroluje i školu?
Ing. Baranová – ano, já chodím s ú etní paní Kolkovou do školy 2x ro  na kontrolu a
hodnotíme hospoda ení školy.
Mgr. Pantlík (KS M) – není to stejné i pro mate skou školu? Nem l by se stejný model
použít i zde a také pro knihovnu. Jsme z izovatelem i t chto organizací.
Ing. Baranová – asi ano. Ale zatím jsme s paní Uhrovou – ú etní mate ské školy o tom
nediskutovali.
Starostka – každá z ízená organizace má svého editele, který odpovídá za chod za ízení.
Nikdo jiný nepodal návrh na ešení jen škola. Každý se má postarat o své za ízení a jestliže se
tak ned je, pak je na zvážení, zda jsou na svých místech ti praví. MŠ  nepodala nic
k projednání.
Ing. Baranová – ve školce je to trochu jiné. Škola nakupuje za zvýhodn nou cenu ve velkém
sešity, pr pisky, které pak d tem dále prodávají za výhodn jší cenu.
Mgr. Pantlík (KS M) – ale je to stejné, vždy  MŠ také nakupuje pot eby pro d ti, pastelky,
papír, hra ky.
Ing. Baranová – není to stejné. Ve školce si d ti hrají s t mi v cmi, nic neodnáší dom . Ve
škole d tem prodávají sešity, které nakoupí ve velkém.
Starostka – editelka MŠ má odpov dnost, nevznesla žádný požadavek na ešení novely
zákona, má povinnosti a má si je plnit.
Byl vznesen protinávrh, že usnesení by pak m lo znít – zplnomoc uje.
Starostka tedy vyzvala návrhovou komisi k p tení dopln ného usnesení.
Je ten návrh – zplnomoc uje.
Starostka dala o tomto hlasovat. PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

7. Zpráva návrhové komise
Za návrhovou komisi sd luje pan K ižák, že jednotlivá usnesení byla tena jednotliv  a
samostatn  se k nim i hlasovalo. Byla p ijatá všechna usnesení a jsou platná.

8. Diskuse
Starostka vyzvala k diskusi leny zastupitelstva:
R. K ižák (Nezávislí) – zda je možné na parkovišti p ed budovou obecního ú ad vyhradit
místo pro parkování t lesn  postižených ob an  se zna kou.
Starostka – zajistíme a místo vyzna íme.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – na místní komunikaci, když se sjede za bývalou ve erkou Pastor
z hlavní silnice k lentilkám, je ohromná díra a kanál. Nedalo by se to n jak opravit? Je tam
velké nebezpe í poškození aut.
Starostka – víme o tom, kanál je špatn  uložený. Te  se bohužel komunikace neopravují
nikde v obci, jelikož se eká jak dopadne o ekávaná výstavba kanalizace a finance nejsou na
to uvoln né. Záleží na tom, zda se bude stav t kanalizace nebo ne.
MUDr. Hankeová (Nezávislí) – na cyklistické stezce, p ímo u mého domu je také ohromná
díra, kde již n kolikrát pomáhala lidem p i pádech. Nemohlo by se to také n ím vyspravit?
Starostka – oprava m že být v míst , kde se nebude provád t výstavba kanalizace. Podíváme
se na to.
J. Hofman ( SSD) – op t upozor uje na stav strom  u mate ské školky. Již n kolikrát jsem
na to upozor oval a stále se nic ned je. Je t eba majitele d razn  upozornit i na d sledky.
Starostka – druhý den po minulém zasedání zastupitelstva obce šel dopis Sokolu, ale bohužel
náprava nep ichází. Obec nem že suplovat zodpov dnost majitele pozemku. Nejsou vst ícní
ke spolupráci.



J. Hofman ( SSD) – jde o obecné ohrožení. Obec je povinna zajistit bezpe nost svých
ob an . Stanovit termín a p i jeho nedodržení odklidit a náklady naú tovat majiteli.
MUDr. Hankeová (Nezávislí) – Sokol byl již n kolikrát upozorn n, ale nijak nereagují,
nemají zájem spolupracovat.
Starostka – když opakovan  nebudou reagovat, pak si obec vezme znalce a  Sokolu
naú tujeme výdaje. Obec p id luje každým rokem z rozpo tu obce finance, tak jednoduše
nedostanou nic.
Mgr. Pantlík (KS M) – p esah se p ece m že o ezat, to je ze zákona.
Starostka – vypracujte tedy stanovisko a p edložte nám, který zákon tohle umož uje.
J. B ezina (Nezávislí) – op t se chce informovat na opravu hydrantu p ed budovou hasi ské
zbrojnice, kterou v zim  poškodil p i údržb  p. Liška. Kdy tento hydrant opraví? Hlásil to již

ed 3 m síci místostarostovi a na každém jednání zastupitelstva se na to ptá. Nebo se to
nechá tak, až se n kdo zraní? Stále se nic kolem opravy ned je.
Správce – firma slíbila, že postupn  škody opraví.
J. B ezina (Nezávislí) – autovraky. D je se kolem nich n co, eší se?
Starostka – ano eší se, je zapojen krajský ú ad, životní prost edí Magistrátu F-M,
živnostenský ú ad a také byla oslovena Policie R, odd lení v Nošovicích.

Pod kovala za p ipomínky a jelikož z ad ob an  se dnes nezú astnil nikdo, pod kovala
starostka všem za ú ast.

9. Záv r
Starostka ukon ila jednání v 18.15 hodin

Zapsala: Marcela Krestová

                                                                                   Bc. Alice Tancerová
                                                                                        starosta obce

Ov ili: Ji í Hofman ( SSD), dne

             Ing. Jaroslav Kielar (KDU- SL), dne



                                      U S N E S E N Í
z 22. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 20.5.2009

                         v 17.30 hodin v budov  Obecního ú adu Dobrá
                                    - zasedací místnost . 18, 1. patro

1. Zahájení

    Zastupitelstvo obce Dobrá
1.1. v o l í

návrhovou komisi ve složení: René K ižák (Nezávislí)
MUDr. Kamil Zmuda (Nezávislí)

1.2. u r  u j e
ov ovatele zápisu: Ji í Hofman ( SSD)

 Ing. Jaroslav Kielar (KDU- SL)

2. Kontrola úkol  usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    2.1. b e r e    n a  v  d o m í

kontrolu pln ní usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

3. Rozpo tové opat ení . 2/2009

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    3.1. s ch v a l u j e
           Rozpo tové opat ení . 2/2009 navýšení p íjmové i výdajové ásti o 41,3 tisíce K

4. Revitalizace ve ejného prostranství – park v Dobré; Žádost do ROP

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    4.1. s o u h l a s í    a  s ch v a l u j e
           projekt „Revitalizace ve ejného prostranství – park v Dobré“, který bude podán do
           Regionálního opera ního programu NUTS II Moravskoslezsko 2007 – 2013

4.2. z a v a z u j e   s e
k dofinancování projektu ve výši 7,5% celkových zp sobilých výdaj  z ástky

           maximáln  10 mil. K , tj. 750.000,-K  a dále k dofinancování ostatních a
           nezp sobilých výdaj

4.3. s ch v a l u j e
           zajišt ní vlastních zdroj  obce pro p edfinancování projektu – cash flow investi ní fáze
           projektu – a to z prost edk  rozpo tu obce Dobrá na rok 2010

5. Oprava sociálních za ízení v Základní škole Dobrá; Žádost do ROP

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    5.1. s o u h l a s í    a   s ch v a l u j e

projekt „Oprava sociálních za ízení v Základní škole Dobrá“, který bude podán do
           Regionálního opera ního programu NUTS II Moravskoslezsko 2007 – 2013



5.2. z a v a z u j e    s e
k dofinancování projektu ve výši 7,5% celkových zp sobilých výdaj  z ástky

           maximáln  10 mil. K , a dále k dofinancování ostatních a nezp sobilých výdaj
5.3. s ch v a l u j e

zajišt ní vlastních zdroj  obce pro p edfinancování projektu – cash flow investi ní
           fáze projektu – a to z prost edk  rozpo tu obce Dobrá na rok 2010

6. R zné
    Základní škola Dobrá – návrh ešení novely zákona . 250/2000Sb.

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    6.1. z p l n o m o c  u j e
           v souvislosti s ú innosti zákona . 477/2008 Sb., kterým se m ní zákon . 250/200Sb. o
           rozpo tových pravidlech územních rozpo ,  Základní školu Dobrá k disponování s
           finan ním majetkem, dotacemi, nada ními fondy, projekty, pen žními fondy
           p ísp vkové organizace, ob žnými zásobami, zásobami vytvo enými dopl kovou
           inností pohledávkami a závazky do doby vydání a schválení nové z izovací listiny
           nebo do doby schválení zm ny z izovací listiny, nejdéle však do listopadu 2009

                         Bc. Alice Tancerová                                      Ladislav Žurek
                            starosta obce                                               místostarosta


